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Από το υπ’ αριθ. 8/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 259/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση ανάκλησης της υπ’ αριθ. 90/2001 
απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας για 
έγκριση αποχώρησης του Δήμου από τη 
Δημοκοινοτική Επιχείρηση «ΙΡΙΣ». 

 
       Σήμερα 7 Απριλίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-4-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Μ. Σακαλής Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης Δ. Ταχματζίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Φουρνιάδης    
14. Χ. Ντόβας ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ 

ημερησίας διάταξης προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος 
και αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 252/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Ντόβας.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 253/2003 
απόφασης       προσήλθε      ο κ.      Χ.  Ντόβας και  

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος αποχώρησε ο κ. Γ. Μανακούλης.  

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 258/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 259/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 272/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 275/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Ντόβας. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 



  
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 21-3-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθ.90/2001 ΑΔΣ εγκρίθηκε η αποχώρηση του 
Δήμου μας από την Δημοκοινοτική Επιχείρηση «ΙΡΙΣ». 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της αριθ. 25027/9-4-84 απόφασης του Υπουργείου 
Εσωτερικών για την αποχώρηση ενός Δήμου από επιχείρηση που συμμετέχει, 
απαιτούνται αποφάσεις Δημοτικών και Κοινοτικών Συμβουλίων που συμμετέχουν 
στην επιχείρηση και έχουν αθροιστικά ποσοστό συμμετοχής στο κεφάλαιό της 
περισσότερο από πενήντα στα εκατό και πράξη του Περιφερειακού Δ/ντή. 
 Ο Δήμος μας, με ποσοστό συμμετοχής στην επιχείρηση 36%, δεν καλύπτει το 
ποσοστό που προβλέπεται από τις διατάξεις της ανωτέρω Υπουργικής Απόφασης. 
 Επειδή μέχρι σήμερα δεν έχει εγκριθεί η αποχώρηση του Δήμου μας από την 
Δημοκοινοτική  Επιχείρηση «ΙΡΙΣ», παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν’αποφασίσει για την ανάκληση ή μη της αριθ. 90/2001 απόφασης του. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Είναι γνωστό ότι ο Δήμος συμμετείχε στη διαδημοτική επιχείρηση 
ραδιοφώνου. Το 2001 με απόφαση του Δ.Σ., που πάρθηκε κατά πλειοψηφία, 
εγκρίθηκε η αποχώρηση του Δήμου Βέροιας από τη διαδημοτική επιχείρηση. 
Σύμφωνα με το δημοτικό κώδικα, προκειμένου να αποχωρήσει ένα μέλος μιας 
διαδημοτικής επιχείρησης πρέπει να αποφασίσουν και άλλα διοικητικά συμβούλια 
που θα συγκεντρώνουν ποσοστό 51%. Η απόφαση αυτή στάλθηκε στους άλλους 
Δήμους από την Περιφέρεια για να πουν τη γνώμη τους. Κανένας Δήμος δεν 
απάντησε και έτσι ο Δήμος παρέμεινε μέχρι και σήμερα μέλος της διαδημοτικής 
επιχείρησης. Επειδή η θέση μας ήταν να μην αποχωρήσει ο Δήμος από αυτήν τη 
δημοτική επιχείρηση, φέρνουμε θέμα στο Δ.Σ προκειμένου να ανακληθεί η 
προηγούμενη απόφαση και να παραμείνει ο Δήμος ως μέλος της διαδημοτικής 
επιχείρησης του ραδιοφώνου με την ονομασία «ΙΡΙΔΑ». 
 Πουλασουχίδης :Έχει έξοδα η διαδημοτική επιχείρηση «ΙΡΙΣ»; Καλύπτεται η 
μισθοδοσία των υπαλλήλων; Συμμετέχουν οι άλλοι  Δήμοι στις λειτουργικές δαπάνες; 
Συμμετέχει ο Δήμος Βέροιας στις λειτουργικές δαπάνες; 
 Δήμαρχος: Όπως ξέρετε το δημοτικό ραδιόφωνο εκμισθώθηκε στην 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Ο Δήμος ενώ πήρε την απόφαση δεν φρόντισε να την υλοποιήσει. 
Αντ΄αυτού με προγραμματική σύμβαση που συνήψε μετέφερε  το προσωπικό  στο 
Δήμο και συμμετέχει δια  της προγραμματικής σύμβασης στη μισθοδοσία του 
προσωπικού αυτού.Γι’ αυτό και εισηγούμαι να παραμείνει το ραδιόφωνο. Εκτός κι αν 
αποφασίσει το Δ.Σ να ακυρώσουμε την προγραμματική  σύμβαση και να απολύσουμε 
τους υπαλλήλους, πράγμα το οποίο δεν είναι καλό. Εισηγούμαι να παραμείνει το 
ραδιόφωνο, γιατί είναι ένα μέσον που χρειάζεται στην πόλη μας. Προσέφερε στο 
παρελθόν πολλά και μπορεί  να προσφέρει περισσότερα με καλύτερη οργάνωση και 
λειτουργία. 
 Κουρουζίδης :Καλύφθηκα. 
 Δελαβερίδης :Εάν ανακαλέσουμε την απόφαση, τι θα γίνει μετά με τη 
δημοτική επιχείρηση; Εμείς τότε είχαμε καταβάλλει περίπου 8 εκ. Έχουμε ξοφλήσει 
τις υποχρεώσεις μας σε ότι αφορά το ΙΚΑ, το προσωπικό  και γενικά όλες μας τις 
υποχρεώσεις, με τη δέσμευση να πάρουμε κάποιους υπαλλήλους στο Δήμο. Τι γίνεται 
από εκεί και πέρα; Λειτουργεί αυτή η επιχείρηση; Χρωστάει; Θα αναγκαστούμε πάλι 
να πληρώσουμε; Εμείς φύγαμε χωρίς να χρωστάμε. 



 Δήμαρχος :Φύγατε, αλλά με την πλάτη προς την έξοδο. Οι υπάλληλοι είναι 
ακόμα εδώ. Ο Δήμος πρέπει να είναι σε αυτήν την επιχείρηση, προκειμένου να 
διατηρήσει την προγραμματική σύμβαση για να έχει τους υπαλλήλους αυτούς που 
έχει αποσπάσει ο Δήμος. Να δούμε και το πόρισμα του ελεγκτικού συνεδρίου. Δεν 
χρωστά η επιχείρηση απ΄ότι ξέρω, απλά ο Δήμος βάζει χρήματα για να πληρωθούν. 
 Ουσουλτζόγλου:Σκέφτεστε να το ενεργοποιήσετε το ραδιόφωνο; 
 Δήμαρχος :Ναι θα το ενεργοποιήσουμε γιατί είναι χρήσιμο μέσο για την πόλη 
μας. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 21-3-2003 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 90/2001 απόφασή του για έγκριση αποχώρησης του Δήμου από τη 
Δημοκοινοτική Επιχείρηση «ΙΡΙΣ». 
3.- Το γεγονός ότι μέχρι σήμερα δεν έχει εγκριθεί η αποχώρηση του Δήμου, σύμφωνα 
με τις διατάξεις της αριθ. 25027/9-4-84 απόφασης του Υπουργείου Εσωτερικών. 
4.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 287 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
  

Εγκρίνει την ανάκληση της υπ’ αριθ. 90/2001 απόφασης Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας για έγκριση αποχώρησης του Δήμου από τη Δημοκοινοτική 
Επιχείρηση «ΙΡΙΣ». 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    259/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Γ. Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-4-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


